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Agenda: 

• Goedkeuring verslag 22/12/2022 

• OV-plan: fase 1 en verder (kennisname) 

• Voorstel brief aan de minister  

• Regionaal Mobiliteitsplan 
o Proces en inleiding 
o MER: stand van zaken en voorstel verwerking 
o Walk through infomarkt 
o Bespreking 

• Slotevent 

• Varia 
 

Via de sharepoint zijn volgende documenten te raadplegen: 

 Presentatie VVRR 

 Presentatie OV-plan 

 Verslag VVRR 22/12/2022 

 Voorlopig ontwerp RMP en voorlopig ontwerp MER 

1 Goedkeuring verslag vorige vervoerregioraad  

Opmerkingen bij het verslag 
 
Opmerking van De Pinte m.b.t. buslijn 78, het verslag wordt aangepast om de nuance beter in de 
tekst te brengen. 
 
>>  Het verslag wordt goedgekeurd mits deze aanpassing. 
 
 

https://vlaamseoverheid.sharepoint.com/sites/dmow_a_vervoersregios/vervoerregio_gent/Documenten%20Vervoerregioraad/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2Fdmow%5Fa%5Fvervoersregios%2Fvervoerregio%5Fgent%2FDocumenten%20Vervoerregioraad%2Fvervoerregioraden%20%28politiek%29%2F20210629%5Fpol%20VVRR&viewid=9abb229f%2Db64e%2D4883%2Db240%2D7730b64f3306
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2 OV-plan 

Toelichting door Caroline Maes (De Lijn) 

- Fase 1: half 2023 
o Afgesproken in overleg met Zelzate om te bekijken toch nog iets te doen met lijn 

55s 
o Vraag van De Lijn aan de raad: akkoord om hier verder mee aan de slag te gaan en 

deze fase uitgevoerd te krijgen tijdens de zomer 
- Fase 2: januari 2024 

o Mini big bang (meeste streeklijnen in Gent) 
o Uitrol van bijna alle vervoer op maat, slechts een deeltje zit pas in fase 3 

- Fase 3: half 2024 
o Vraag vanuit De Lijn aan de vervoerregioraad: moeten er nog structurele 

aanpassingen gebeuren om fase 2 en fase 3 te kunnen voorbereiden? 
o De Lijn kreeg van Gavere reeds de vraag om lijn 816 die nu voorzien is in fase 3. 

eerder door te voeren.  Dat is bekeken maar dit kan De Lijn niet inpassen in de 
fasering van de vervoerregio Vlaamse Ardennen, voorstel is om de haltes die nu 
niet bediend worden op te nemen in het belbusgebied 

▪ Christophe De Boever: We gaan het voorstel bekijken. Belangrijk dat die 
haltes ‘s ochtends en ‘s avonds bediend worden voor de scholieren. 
Fietspadproject, met aanpak bushaltes, is daar volledig op afgestemd dus 
jammer dat dit niet eerder doorgevoerd kan worden.  

- Voorlopige tijdslijn vervoer op maat 
o In de Vlaamse Ardennen wordt nu ook een pilootproject in kader van de opstart 

van de mobiliteitscentrale opgestart.  Mensen moeten bellen naar de 
hoppincentrale in plaats van de belbuscentrale, de communicatiecampagne naar 
de reizigers is gestart, betrokken gemeenten in VVR Gent zijn Nazareth en Gavere.  

 
Kan de vervoerregioraad de inhoud van fase 1 en de doorkijk op de volgende fases ter kennisname 
goedkeuren? 
 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Filip Watteeuw:  
o Niet tevreden met hoe dit nu loopt. Ongelukkig met hoe de fasering is opgezet 

omdat de fasering voorziet dat de negatieve punten van het OV-plan in bepaalde 
gemeenten eerst komen en de positieve punten pas een jaar later. Voor 
verandering heb je draagvlak nodig, door eerst de negatieve punten door te voeren 
ondergraaf je draagvlak voor de verandering. Bovendien heeft De Lijn een aantal 
operationele aanpassingen in Gent gedaan voor fase 0, een aantal haltes zijn 
geschrapt (lijnen rechtgetrokken) en dat zorgt voor veel commotie waardoor 
draagvlak ondergraven wordt. De Lijn verwijst naar zone 30 en werken maar daar 
hebben we geen feitelijke gegevens van. We willen een beslissing op basis van 
feitelijke gegevens. Nu weten we niet of er vertraging is op die lijnen en hoe zwaar 
die zijn. Daarnaast is het tijd om een moratorium te zetten op de afschaffing van 
haltes en rechttrekken van lijnen zolang het volledige openbaar vervoersplan niet is 
ingevoerd. Dit is onverdedigbaar. 
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o De communicatie rond het afschaffen van haltes en de fasen moet beter. Het 
gebeurt te veel dat burgers aan haltes staan waar nog een oude dienstregeling 
uithangt en niets hen aangeeft dat die halte is afgeschaft. 

o Bezorgd over de tijdlijn van vervoer op maat. In 2024 zou VoM van start gaan, door 
de aanpassingen aan fase 0 en 1 zijn er mensen die momenteel geen optie meer 
hebben.  

o Budgetneutraliteit en basisbereikbaarheid is onverzoenbaar. Wel tevreden dat er 
een brief wordt geschreven. Met deze opmerkingen indachtig keurt stad Gent de 
toelichting ter kennisname goed.  

- Caroline Maes: Dit is inderdaad een jammerlijke samenloop van omstandigheden maar we 
hebben ook een aantal plussen. We worden geconfronteerd met een grotere 
rijtijdproblematiek die op vandaag nog veel scherper wordt gesteld door de algemene 
verhoging van het verkeer en de drukte. Dit zorgt ervoor dat we regelmatig een herziening 
moeten doen, daardoor moeten we tegennatuurlijke maatregelen nemen, in onze logica 
was het rechttrekken van een lijn het beste van het slechtste. Op de problematiek van lijn 6 
ikv Meulestedebrug willen we een antwoord bieden in de loop van maart, er zullen geen 
haltes worden geschrapt maar een aantal bedieningen worden aangepast. Dit wordt nog 
verder besproken met de stad. 

o Filip Watteeuw: De basis is dat de fasering waar de minister mee gekomen heeft 
het moeilijk maakt om de veranderingen te verdedigen ten aanzien van de mensen.  
We gaan de mensen veel moeilijker meekrijgen, ze reageren nu al negatief. 
Fasering en budgetneutraliteit is nefast voor het openbaar vervoer. De minister 
mag ook dat signaal krijgen. 

o Caroline Maes: Met betrekking tot communicatie, in fase 0 zijn inderdaad een paar 
zaken fout gelopen, we zijn daar volop mee aan de slag om dat te verbeteren. Ik 
hoop in de loop van april meer toelichting te kunnen geven over hoe we de 
communicatie zouden aanpakken. 

- Simon Lagrange: Fase 2 hangt af van de aanbesteding voor vervoer op maat, wat als dit niet 
lukt, welke impact heeft dat op de fasering? Loopt de invoering van vervoer op maat in Zulte 
via de vervoerregio Gent?  

o Caroline Maes: Ja het aanbod VOM is het aanbod zoals voorzien in het KT OV-plan 
van deze vervoerregio. Over de ‘wat als’, intern is al teruggekoppeld dat dit 
onlosmakelijk verbonden is, dat besef is er en wordt nauw in de gaten gehouden. 

 
Vraag van De Lijn aan de vervoerregio: Stel dat er nog bedenkingen zijn bij bepaalde gemeenten voor 
fase 2 en 3, laat ze dan zo snel mogelijk weten, De Lijn geeft nog een seintje om de komende weken 
en maanden bilateraal samen te zitten. 
 

- Guido Vaganée: Men reageert heel scherp op het feit dat haltes worden afgeschaft. Aan de 
kant van De Lijn is er nog werk om de communicatie te verbeteren maar hetzelfde bij de 
gemeenten, een afschaffing of rechttrekking van een lijn is niet altijd slecht, die halte kan 
een halte voor VoM worden.  Er wordt slecht gereageerd, er wordt gedaan alsof er haltes 
verdwijnen omdat er niet voldoende over VoM gesproken wordt, dit is onvoldoende gekend. 
Vanuit elke gemeente zou hetzelfde gecommuniceerd moeten worden. 

o Bart Van Thuyne: recente cijfers geven aan dat 1/5 van de Vlamingen met de fiets 
naar het werk gaat, dat is ten koste van De Lijn, ze verliezen ook reizigers aan de 
wagen. We moeten het tij keren, door te zorgen dat er geen geld en geen 
dienstverlening is zijn we het faillissement van het OV aan het maken. Onze rol is 
om te lobbyen om geld of subsidiëring vrij te maken voor het openbaar vervoer. 
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o Guido Vaganée: Definitie van budgetneutraliteit kan je in vraag stellen. Als je het 
indexeert blijft het voor ons nog altijd budgetneutraal. 

o Filip Watteeuw: Mensen hebben dit snel door bij afschaffing, maar een belbus 
moet je een dag op voorhand bestellen, als het dan VoM wordt dan hebben we 
maar 2 taxi’s om mensen rond te brengen, dat kunnen we moeilijk verdedigen, 
bezorgd over wat vervoer op maat nog zal betekenen. 

o Peter Van Bambost: Het zijn net de scholieren die geconfronteerd worden met een 
negatief plan, als we die nu al verliezen dan ziet dat er niet goed uit voor de 
toekomst. Ik volg collega Watteeuw dat het niet de schuld is van De Lijn maar er is 
een structureel tekort aan middelen. Het wordt nog moeilijker om mensen die het 
openbaar vervoer niet gebruiken te overtuigen van het gebruik. 

o Christophe De Boever beaamt de discussie. 
o Patrick Hoste: Het is niet allemaal negatief. Iedereen is ervan overtuigd dat op de 

grotere trajecten de snelheid omhoog moet.  In fase 0 werden in Aalter al 2 nieuwe 
lijnen (KN/AN) ingevoerd, deze trekken heel wat reizigers aan. De grotere uitdaging 
is het VoM, zeker in het buitengebied. In het aanbod van fase 0 wordt bewezen dat 
dit werkt maar het zal een uitdaging zijn, er zal aan gewerkt moeten worden. Als de 
kwaliteit goed is dan zullen de mensen het openbaar vervoer gebruiken, specifiek 
voor het buitengebied op de lange trajecten. 

 
>>  De vervoerregioraad neemt kennisname van dit punt. 
 
 

3 Brief aan de minister 

Toelichting door Hannelore Deblaere 
 
 
Er werd, in overleg met het DB, een extra paragraaf toegevoegd nav mail van de minister over de 
aanpak van de deelfietsen (in bijlage van de uitnodiging voor deze raad). Er zijn nog geen antwoorden 
over hoe de uitrol van deelsystemen voor fietsen door de gemeenten en de vervoerregioraad dan 
precies moet gebeuren, daar wordt momenteel iets voor uitgewerkt in Brussel, hoop dat we dit op de 
volgende raad kunnen toelichten. 
 
Volgende aanpassingen aan de brief worden doorgevoerd op basis van de voorgaande discussie: 

- Budgetneutraliteit is in principe niet meer houdbaar om ook in de toekomst deze structurele 
problemen op te lossen.  Als we het openbaar vervoer aantrekkelijk willen maken/houden 
dan zijn meer middelen nodig.  

- Extra toegevoegd dat de volledige uitrol van VoM zoals verzien gebeurt : ‘De 
vervoerregioraad acht het dus van groot belang dat … ook zekerheid is over … en 
een volledige uitrol van het Vervoer op Maat zoals voorzien in het KT OV-plan.’   

- 1 uniform deelsysteem voor fietsen nodig : ‘We zijn voorstander van één systeem voor de 
hele regio.’ 

 
>>  De vervoerregioraad gaat akkoord met het versturen van de brief met de aanpassingen die 
Hannelore heeft toegelicht. 
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4 RMP 

Toelichting door studiebureau en Hannelore Deblaere – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

 
1. Proces  

• Opmaak oriëntatienota -> visienota -> synthesenota -> actieplan 

• De synthesenota en het actieplan vormen samen het regionaal mobiliteitsplan 

• Om het RMP behapbaar te maken in communicatie naar colleges en 
gemeenteraden hebben we een samenvatting gemaakt van het regionaal 
mobiliteitsplan 

• Op 22 maart willen we het voorlopig ontwerp RMP vaststellen. 

• Daarna moet de minister dit goedkeuren, vervolgens kan het in openbaar 
onderzoek gaan. 

• Tussen vandaag en 22 maart kan teruggekoppeld worden naar het college. 

• Vraag om de terugkoppeling naar Hannelore en het consortium op tijd te doen 
zodat de vervoerregioraad van 22 maart voorbereid kan worden. 

 
2. Verwerking feedback 

• Verwerking feedback op synthesenota aangegeven in exceltabel (op sharepoint) 

• De tekst in het blauw in de versie die op 1/02 bezorgd werd is aangepast obv 
feedback die we ontvangen hebben 

• De tekst in groen zijn aanpassingen nav de aanbevelingen in het MER 
 

3. Overleg mbt interlokale mazen 

• Geen consensus tussen AWV en stad Gent, actie opgenomen omtrent onderzoek 
voor de interlokale maas Gent 

• Consensus over de selectie van de N466 
 

4. Openstaande kwesties: volgende zaken moeten nog toegevoegd worden aan het RMP zoals 
op 1 februari verspreid: 

a. Geen consensus met VVR Brugge m.b.t. de wegencategorisering van de N368 en 
N337 in Knesselare, voorstel om een actie toe te voegen 

b. Definitie interlokale maas, bijkomend voorstel van stad Gent tot aanpassingen van 
de tekst in de synthesenota  

c. Consolidatiepunten in de haven, voorstel tot aanpassing van de omschrijving van 
de actie 

d. Stadsdistributie in de haven, voorstel tekstuele aanpassing in synthesenota 
e. Bovenlokaal landbouwverkeer (Zelzate – Wachtebeke), voorstel om VVRR toe te 

voegen aan initiatiefnemer in de actie 
f. Lijst KPI’s (kritische prestatie indicatoren), in kader van de monitoring en evaluatie 

van het plan, wordt toegevoegd in bijlage 
g. 09/02 wordt een nieuwe versie bezorgd met de aanpassingen volgens de 

voorstellen in de presentatie, dit is de versie die op de colleges gebracht moet 
worden 

 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

1. Definitie interlokale maas 
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• Merijn Gouweloose: Voorstel is om de tekst aan te vullen met ‘ontzeggen’ en 
‘ontraden’ niet te vervangen door ‘ontzeggen’.  

- Dit wordt zo doorgevoerd 
2. Consolidatiepunten 

• Tim Scheirs: Veneco als initiatiefnemer is intern afgestemd, standpunt is dat we 
willen meedenken, enkel is het niet duidelijk of er al concrete zaken voor De Prijkels 
in gedachten zijn, de parking is in concessie gegeven aan een bedrijf dus we kunnen 
daar niet zomaar een initiatief nemen om andere dingen op te organiseren 

• Hannelore Deblaere: Er zijn nog geen concrete zaken besproken, dus moet nog 
ruimer onderzocht worden 

• Patrick Hoste: Vreemd dat De Vlaamse Waterweg hier geen initiatiefnemer in is? 

• Ward Ronse: Er is nog een actie over multimodale logistieke knooppunten, hierin 
zit die overslag wel, consolidatiepunten gaan louter over het bundelen van stromen 
over de weg, van zodra op deze punten de link met water wordt gelegd kunnen dit 
ook multimodale knooppunten worden. 

 
 
>>  De vervoerregioraad keurt de voorgestelde aanpassingen van deze openstaande kwesties in het 
regionaal mobiliteitsplan goed mits de kleine aanpassing van het voorstel voor tekstuele wijzigingen 
aan de definitie van de interlokale maas (ontraden én ontzeggen). 

5 MER 

Toelichting door studiebureau en Hannelore Deblaere – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

1. Flankerende maatregelen 
a. Hiervan is geen lijst opgenomen in het RMP, er moet nog bekeken worden in welke 

vorm en waar precies deze wel toegevoegd moeten worden. 
 
>> De vervoerregioraad neemt akte van dit punt. 
 

6 Walk through RMP 

In vier groepen wordt kort door de verschillende strategieën en acties gegaan. Er worden telkens drie 
vragen beantwoord, dit wordt door 1 persoon neergepend op de voorziene bladen. Op het einde van 
de walk through licht elke groep de belangrijkste punten plenair toe: 
 
Toelichting door groep 1: 

- Strategie openbaar vervoer: iedereen is enthousiast over het feit dat we vooruit kunnen 
maar risico = budget 

- Afstemming met andere vervoerregio’s is een risico 
- Aandachtspunten: er moeten prioriteiten gesteld worden in welke acties eerst moeten 

komen + doorstromingsmaatregen 
 
Toelichting door groep 2: 

- Aandachtspunt: connectiviteit buiten de vervoerregio voor de verschillende strategieën 
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- Timing en monitoring van de verschillende acties, hoe gebeurt voortgangsrapportering 
- Netwerken zijn een sterkte 
- Bezorgdheid is budgettering en gedragenheid van bepaalde onderzoeken (bv veel vraag aan 

NMBS rond capaciteitsverhogingen) 
- Vereenvoudiging van de wegencategorisering is een sterkte maar ook algemeen voor de 

verschillende netwerken 
 
Toelichting door groep 3: 

- Positief: opvoeren frequentie S-net 
- Aandachtpunt: Liefst 1 deelsysteem voor de fietsen 
- Vergunningsbeleid zeer belangrijk om voor parkeerbeleid, eventueel deelwagen integreren  
- Aandachtspunt logistiek: slimme aanpak van de kilometerheffing 

 
Toelichting door groep 4: 

- Concept openbaar vervoer 
- Budgetneutraliteit en ondersteuning gemeenten bij opzetten deelmobiliteit 
- Fiets en Hoppin: veel enthousiasme maar veel dingen zitten nog gespreid, moeilijk als 

gemeente om ermee aan de slag te gaan 
- Enthousiasme voor het fietsnetwerk maar vragen bij de timing, 2050 is moeilijk, vraag voor 

wegwerken van procedures en tegensprekende stakeholders 
- Gedrag en ruimte: intelligente sturing IVRI’s zoals in NL mag straffer beschreven worden net 

zoals afschaffen salariswagen 
- Enthousiasme over concept van wegencategorisering en dat het niet enkel over de wegen 

gaat maar ook de gebieden daartussen 
- Wegencategorisering en logistiek: koppeling maken met navigatiesystemen 

 
 
Weergave van de ingevulde bladen: 
 
Als we de strategie aan de hand van de geformuleerde acties uitwerken, wat maakt je hierin 
enthousiast? 

1. Teruggekomen in meerdere strategieën: Concrete netwerken en hoppin in het algemeen 
2. Openbaar vervoer: Bijkomende stations op treinnet & opvoeren frequentie S-net 
3. Logistiek: Concrete acties zoals het aanpakken van de parkeerproblematiek door opmaak 

van regionaal kader vrachtwagenparkeren 
4. Ruimte: Koppeling mobiliteit met ruimtelijke planning en vergunningsbeleid 
5. Auto: Vereenvoudiging van de categorisering 
6. Hoppin: Park&rides 

 
Als we de strategie aan de hand van de geformuleerde acties uitwerken, welke risico’s zie je in de 
uitvoering van de acties? 

1. Teruggekomen in meerdere strategieën: 
a. Budget/budgetneutraliteit 
b. Afstemming met alle vervoerregio’s 

2. Openbaar vervoer:  
a. Toegankelijkheid (plooifiets/step/mindervaliden/…) 
b. Gedragenheid bij NMBS 

3. Hoppin:  
a. Hoppinpunten aan stations zijn afhankelijk van investeringsprogramma van NMBS 
b. Gebruik deelauto’s aantrekkelijk maken 
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4. Gedrag: 
a. Voldoende middelen om concrete acties uit te voeren? 
b. Actie verkeersmanagement te soft beschreven 

5. Logistiek:  
a. Vrachtroutenetwerk nog te weinig concreet, aandacht voor operationele 

uitwerking 
b. Geen draagvlak bij logistieke sector 

6. Fiets: 
a. Flankerende maatregelen ontbreken 
b. Timing 2050 voor gelaagd fietsnetwerk 

7. Auto: 
a. Benoemen van de ‘Sifferverbinding’ in plaats van alternatieve naam 
b. Prioriteit/bijdrage aan de doelstelling A01.01 en A01.02 is 2 terwijl dit nodig is om 

A01.03 te realiseren (bijdrage score 1) 
c. Niet lokaal benaderen, helicopterview 
d. Geen draagvlak voor overal lokale circulatieplannen 

 
 
Als we de strategie aan de hand van de geformuleerde acties uitwerken, welke aandachtspunten wil 
je nog meegeven om mee rekening te houden wanneer de actie geïnitieerd wordt? 

1. Teruggekomen in meerdere strategieën: 
a. Timing en monitoring acties 

2. Openbaar vervoer:  
a. Prioriteiten stellen en keuzes maken (input vanuit de VVRR aan NMBS) en extra 

aandacht voor doorstromingsmaatregelen 
b. Inlichten van bewoners 
c. Samenwerkingsverbanden en ondersteuning voor gemeenten om deelmobiliteit te 

kunnen opstarten 
3. Hoppin 

a. Hoppin aan stationsomgeving op initiatief van de gemeente 
b. Koppeling hoppinpunt en hoppincentrale aan VoM 
c. Geen duidelijkheid over deelfietssystemen 

4. Gedrag: 
a. Acties op lange termijn, wat met de korte termijn? 
b. Afstemming met vrachtwagensector 
c. Slimme aanpak kilometerheffing 

5. Auto: 
a. Afbakening van de maas en werking van de maas moet in detail bekeken worden, 

bv R4 heeft maar beperkt aantal op- en afritten tov andere randen van de maas 
b. Nog geen zicht op hoe het verkeer herverdeeld zal worden 
c. Indien bovenliggend netwerk niet toereikbaarheid is, moeten lokale besturen 

ingrijpen met onpopulaire maatregelen 
d. Draagvlak creëren, geen pestmaatregelen 

6. Fiets: 
a. Potentie fietssnelweg verbinding Maldegem-Aalter/Eeklo-Aalter 
b. Fietsparkeerbeleid voor nieuwe modellen 
c. Ondersteuning van lokale besturen in subsidies/procedures/… 

7. Gedrag: 
a. Actie S04.01 ook verduurzamen verplaatsingen 
b. Verkeersveiligheid en -leefbaarheid komen te beperkt aan bod 
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c. Dep. Omgeving en provincie als het over ruimte en mobiliteit gaat 
d. Verduurzamen wagenpark vs afschaffen salariswagen 

8. Logistiek: 
a. Prioritering komt onvoldoende naar voor, liever meer op spoor en water inzetten 
b. Zwaardere taksen op lokale wegen ipv hoofdwegen (slimme kmheffing) 

9. Ruimte: vergunningsbeleid uitbreiden naar parkeerbeleid en integratie deelwagenbeleid 
 
 

De relevante zaken worden nog verwerkt in de nieuwe versie van het voorlopig ontwerp RMP dat op 
09/02 aan de leden van de raad bezorgd wordt. 
 
>> De vervoerregioraad gaat akkoord om waar nodig en waar het kan op basis van de feedback nog 
aanpassingen door te voeren. 
Onderstaande zaken werden op basis van de opmerkingen van de vervoerregioraad verwerkt in de 
versie van het RMP 09/02/2023: 

- Afstemming met andere vervoerregio’s is belangrijk, zowel bij opmaak van het plan als bij 
evaluatie en monitoring. 

- Aandacht voor de toegankelijkheid van het openbaar vervoer voor ‘meeneemfietsen’, in 
functie van het stimuleren van combimobiliteit. 

- Aandacht voor fietsparkeren in het parkeerbeleid 
- Verduurzamen van wegverkeer verruimen naar verduurzamen van verplaatsingen 
- Meer aandacht voor verkeersveiligheid en verkeersleefbaarheid in de samenvatting 
- Ook in de samenvatting de koppeling maken tussen doorstroming op hoofdwegen en het 

weren van regionaal doorgaand verkeer in de interlokale mazen. 
- Aandacht voor vergunningenbeleid m.b.t. parkeren als instrument dat duurzame mobiliteit 

kan stimuleren. 
- Aandacht voor samenwerkingsverbanden binnen de vervoerregio tussen alle mogelijke 

actoren. 
- Binnen verkeersmanagement iVRI’s potentieel ook inzetten in kader van 

milieudoelstellingen en weren van regionaal doorgaand verkeer. 
 
Opmerkingen bij de toelichting 
 
Sofie Aelterman: Dit is een voorlopige versie en komt die dan nog terug als een definitieve versie na 
goedkeuring van de Minister? 

- Hannelore Deblaere: Nee we hebben pas een definitief ontwerp RMP na de verwerking van 
de reacties in het openbaar onderzoek, dan moet dit naar de Minister en bij goedkeuring 
hebben we een definitief vastgesteld RMP 

Simon Lagrange: Wanneer moet dit op de gemeenteraad gebracht worden? 
- Hannelore Deblaere: Dit moet naar de gemeenteraad tijdens het openbaar onderzoek, zij 

moeten hun advies geven. Het openbaar onderzoek start pas als de Minister het voorlopig 
ontwerp RMP heeft goedgekeurd. Wij houden jullie daarvan op de hoogte. 
Op de AWG van 6 maart geven we ook uitleg bij verloop van openbaar onderzoek. 

 
Op de vervoerregioraad van 22 maart worden 4 documenten vastgesteld, de synthesenota en het 
actieplan moeten apart vastgesteld worden, samen vormen ze het voorlopig ontwerp RMP. 
 
Er wordt een beslisdocument op basis van de collegebesluiten opgemaakt. Vraag aan de leden van de 
vervoerregioraad om de collegebesluiten te bezorgen tegen 15 maart. 
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7 Slotevent 

Toelichting door studiebureau en Hannelore Deblaere – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

• Voor de gemeenteraadsleden wordt een webinar georganiseerd, dit wordt opgenomen 
zodat dit gebruikt kan worden in de gemeenteraden. 

• Oproep aan de gemeenten om goede voorbeelden van acties die passen binnen de visie van 
het RMP door te sturen voor het slotevent. Dit kan door het volgende online formulier in te 
vullen: https://forms.office.com/e/SGFz0hitmW  

 
>> De vervoerregioraad geeft zijn akkoord over de organisatie van het slotevent. 
 
Opmerkingen bij de toelichting 
Geen opmerkingen 
 

8 Varia 

 
Jonge Wegweters 

Toelichting door Hannelore Deblaere – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

 
 
Problematiek verminderde doorstroming buslijnen vanuit Evergem en Zelzate 
 
Feedback van de voorzitter op variapunt van vorige vervoerregioraad: Er is met de verschillende 
partijen samengezeten. Er wordt aan bijkomende oplossingen gewerkt om het busvervoer naar die 
regio en richting Gent te verbeteren. 
 
Volgende punten werden besproken op het desbetreffende overleg: 

- oplossingen zoeken voor het probleem lijn 55 waardoor het voor vele gebruikers zeer 
moeilijk is om tijdig in Gent of terug in Zelzate te geraken, zeer lange tijden op het traject. 

- onderzoeken naar de mogelijkheid om lijn 55S niet te schrappen (wel beslist in de VVRR) 
vanaf begin januari 2024 en deze toch te behouden, kan een oplossing zijn voor Zelzate, 
rekening houdende dat de werken aan Meulestedebrug duren tot in 2026 en er daarna nog 
werken zullen moeten worden uitgevoerd rond Gent waardoor er voor de busverbinding 
Zelzate - Gent en omgekeerd veel hinder staat te wachten 

 
 
 
Verslag opgemaakt door 
Eline Stroobants  
 
 
 
 
 

https://urldefense.com/v3/__https:/eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https*3A*2F*2Fforms.office.com*2Fe*2FSGFz0hitmW&data=05*7C01*7Cvervoerregio.gent*40vlaanderen.be*7Cedc5b07fade342a617a508db09047249*7C0c0338a695614ee8b8d64e89cbd520a0*7C0*7C0*7C638113687888391736*7CUnknown*7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0*3D*7C2000*7C*7C*7C&sdata=gaBu26w4Z4mQy88axTy2DXBbzWSyy6SMKT2Aas4MEF0*3D&reserved=0__;JSUlJSUlJSUlJSUlJSUlJSUlJSUl!!HBVxBjZwpQ!zIqmIP7WvnmL4_u2bcC-yKGyYn_Vzp64kY2bPoKOwLuSQ1IdvgdSv5M58OR8ZJmeEc2uGrBNrPqQmJ0Ozt079jacWZT7eNmFYzYZjzwbDemB$
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Bijlage: aanwezigheidslijst 
 

Assenede Hilde Baetslé  A 

Aalter Patrick Hoste A 

De Pinte Benedikte Demunck A 

Deinze Bart Van Thuyne  A 

Deinze Laura Moreels A 

Destelbergen Michaël Vercruyssen A 

Eeklo Marc Windey V 

Eeklo Nicole Verbruggen A 

Evergem Lucas Van der Meersch V 

Gavere Christophe De Boever A 

Gent Filip Watteeuw A 

Gent Sofie Aelterman A 

Gent Merijn Gouweloose A 

Gent David Covent A 

Kaprijke Hendrik Van de Veere V 

Laarne Jasmien Jaques A 

Laarne Andy De Cock V 

Lievegem Chris De Wispelaere V 

Lochristi Yves Deswaene A 
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Maldegem Danny Vannevel V 

Melle Dirk Gistelinck A 

Merelbeke Luc Van Huffel V 

Nazareth Ivan Schaubroek  A 

Nazareth Danny Claeys V 

Sint-Martens-

Latem 

Rigo Van de Voorde A 

Wachtebeke Peter Van Bambost A 

Wachtebeke Rudy Van Cronenburg V 

Wetteren Robbe De Wilde V 

Zelzate Luc Van Waesberghe V 

Zulte Simon Lagrange A 

AWV Lucie Pertry A 

De Lijn Caroline Maes A 

De 

Werkvennootsch

ap 

Frank Vandenbulcke V 

MOW Hannelore Deblaere A 

MOW Katia Rottiers A 

NMBS Koen Christiaen A 

North Sea Port Peter Van Parijs V 

Provincie Oost-

Vlaanderen 

Mark Cromheecke A 

Provincie Oost-

Vlaanderen 

Riet Gillis V 
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Veneco Tim Scheirs A 

VVSG Guido Vangenée A 

VVSG Michiel Apers V 

MDK Thomas Gerets V 

dOMG Ignaas Claeys A 

SWECO Ward Ronse A 

SWECO Eline Stroobants A 

 
 
 
 
 
 


